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PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 2024-12-03 
 
Närvarande: Fredrik Bergh, Roland Holm, Reijo Peräläinen, Tommy Lindgren, Niclas 
Sandberg, Göran Östman, Jonas Lindgren, Madelene Fager, Magnus Holmberg, 
Torbjörn Gultz och Alf Landerholm. 
 
Föregående protokoll 
Föregående mötesprotokoll godkändes.  
 
Tidigare frågor 

• Anna Eduards har undersökt möjligheterna till sponsring som andra klubbar 
arbetar med. Exempelvis Strängnäs segelsällskap och deras investeringar på 
Askholmen. Det är framförallt via klubbens egna medlemmar som detta har 
genomförts med motprestation. Styrelsen diskuterar olika möjligheter hos oss.  

• Förslag till mentorsystem framtaget.  

• Tidigare diskussion om att arrangera SM i A22 avslutas då Oxelösunds 
segelsällskap 2025 har fått arrangemanget.  

• Gemensam lagring i GoogleDrive  

• Välbesökt årsmöte.  
 
Ekonomisk rapport 
Uppföljning per 2024-12-01 Resultat -64 tkr. Eget kapital 250 tkr.  
Genomgång av budget 2025. 
 
Kommittérapporter 
 
Hamn: Bryggan är färdigställd. Elinstallationer återstår.  
Glipen: Avtal skrivet med Sjöfartsverket är uppdaterat.  
Segling: Inget att rapportera.  
Miljö: Västra Mälardalens myndighetsförbund har gjort en miljörevision den 27/11 
utan anmärkningar.  
Webbmastergruppen: Inget att rapportera.  
Ungdom: Inget att rapportera.  
 
Medlemsärenden 

• Robert Gunnarsson väljs in som ny medlem.  

• August Berg har begärt utträde och avslutas som medlem.  
 
Inkomna skrivelser 
Inga inkomna skrivelser.  
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Övriga frågor 
 
• Bottenfärg – Ny medlemmar och båtar 
Sedan inventeringen och saneringen av icke godkända båtbottenfärger för några år 
sedan har det tillkommit flera nya båtar i klubben. Styrelsen diskuterar hur klubben 
fortsatt kan följa upp vilka som är godkända. En ny rutin för rapportering i BAS 
diskuteras. Frågan tas med till kommande möte.  
 
• Sammanträdestider 2025  
4/2, 4/3, 1/4, 6/5, 3/6, 19/8, 7/10, 4/11 och 2/12 
 
 
Mötet avslutas och ordförande tackar för året.  
 
 
Vid protokollet:    Justerare: 
 
 
 
 
Madelene Fager    Fredrik Bergh 
 
 
------------------------------   ------------------------------------------ 


